
 
Afdelingsbestyrelsen Ryparken II.      

 
 

Referat fra bestyrelsesmøde 
torsdag den 14. november 2019 kl. 18.30  

Ved mødet deltog: Michael R. Olsen, Anita Heisterberg, Pia Liske, Anders de Voss, Susanne Nielsen og Hanne Heeris. 
Afbud: Lizzi Pedersen 

 
  
1) Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt. 
 

2) Opfølgning på referat fra sidste møde 
Gennemgang 

 
3) Opfølgning på Driftsmøde 

PPV blev gennemgået, og tilrettet på driftsmødet. Afdelingen har en sund økonomi. 
Bestyrelsen afventer nyt servicekoncept, som gennemgås ved modtagelse. 

 
4) Tilskud til indendørs affaldssorteringssystem (jfr. mail fra Pia 06.11.2019) 

Ikke aktuelt i Ryparken II pt. 
 

5) Indgangslåge 
Bestyrelsen har fået tilbud på ny indgangslåge til Ryparken II i rødmalet metal. 
Bestyrelsen er positiv over for udskiftningen, som ønskes igangsat. 
 

6) Selskabslokalet 
Bestyrelsen ønsker at ejendomskontoret overtager tjek af selskabslokalet. Afdelingen 
dækker en merudgift til dette. Bestyrelsen laver en tjekliste. Anders kontakter 
ejendomskontoret.  
 

7) Gæsterum 
Småting kan indkøbes. Den nuværende mobile kogeplade fjernes. Michael rykker 
driftschefen for om registrering af supplementsrummet. 

  
8) Prioritering af opgaver i forhold til Ejendomskontoret 

Anders sender arbejdsliste til bestyrelsen inden kommende møde. 
 
7) Meddelelser, diverse post og andre møder 
 a) Meddelelser og diverse post  

b) Meddelelser fra udvalg mv. 
IT-udvalget, legepladsudvalg, områdeudvalget, ”udenrigsudvalget” etc. 
c) Kommende møder / kurser. 
 

8)                    Eventuelt 
 
Ejendomskontoret deltog den første ½ time fra kl. 18.30 til 19.00.  


